



# Protokoll Styrelsemöte

## LUGI Lions klubbstuga

17:e oktober 2022 – kl. 18:00

1. Mötet öppnas kl. 18:06
2. Val av mötesordförande – *Sean Rollings*
3. Val av mötessekreterare – *Tim Schumacher*  
Val av mötesjusterande – *P-O Svensson*
4. Styrelsen 2023
  - Flera har indikerat att de inte kommer att kunna eller kommer att göra mindre nästa år. So what's the plan?  
*Per kommer inte att fortsätta heller.*  
*Alla medlemmar i Skåne RF ska informera deras klubbar.*  
*Tim skriver till PO Jönsson om laget.*  
  
*Tim ska med Nils skriva upp en tidslinje till nästa årsmöte*
5. RUK
  - Återkopplingen från Lindsay.  
*Hade problem med rugby.se konto, skickade ny tidsreviseringsdokument till privat konto.*
  - Arbetsuppdatering - Sean  
*Sean (och Neil) pratade med Lindsay om hans arbete och hur det går till.*  
*Kom fram till att klubbarna måste kontakta t.ex. skolor också, dvs. göra lite förberedelser innan Lindsay kommer.*  
*Häljarp har redan kontakt med 4 nya skolor.*
6. Ekonomi
  - Återstartsstöd – 2 månader kvar för att spendera pengarna  
*Vi kan flytta budgeten till nästa år, så lite mer "luft" i planeringen.*  
*P-O ska kontakta LARC om dem behöver egna träningsgrejor.*  
  
*Mer:*
    - Vi fick ett bidrag från Skånes IF.*
    - Vi måste meddela klubbarna att damerna kostar mycket pengar. Skåne RF kan inte fortsätta stå för alla kostnader.*
    - Önskemål för att köpa ett Skåne P18 team kit.*  
*Vi skriver ut och ber om offert. 25 st. tröjor och byxor.*
7. Skånes rugbyförbund kommitté
  - Utbildningsansvarig Sean  
*Tränare utbildning 1 och 2 under hösten / vinter samt en domarekurs*
  - Utvecklingsansvarig Göran
  - Domaransvarig Tom
  - Media och marknadsansvarig Diego
    - Hemsida  
*Diego visar hemsidan, ser mycket fin ut*
    - *Tim skickar ny Pingvin logo till Diego.*
    - *P-O fråga om uppgifterna till LARC också*
    - *Nils kontakta Vintage Vikings*
    - *Instagram RUK (@rugby\_skane) and Skåne ladies vs (@skanesrugbyforbundet)*  
*Lindsay använder nu vårt konto, Skåne ladies säsongen är nu avslutad.*

- Sjukvård Jill + Per  
Akut omhändertagande / tejpning – Jill / Tim  
*- Sista informationsutskick till kursen veckan innan (1/11 och 8/11)*  
*Jill kommer med information, Tim skickar ut*
  - Regions tävlingsansvarig Per-Oscar Svensson  
*- Regionsmatch, vad är statusen?*  
*Simba har inga herrar.*  
*Ivan föreslår nästa år, som är bättre för båda*  
*Tim skriver till Therese, någonstans April*
8. Landskamp Schweiz - Sverige
- Allt klar och på gång?
  - Diego redo för att sprida information på sociala medier?  
*Avtalet är inte underskrivit av SRF*  
*Organisationen är i möte med styrelsen om landskampen.*  
*Landskampen kommer att hållas på Gamla stadion.*  
*Sean ska fråga om affischer om landskampen och skicka ner till MRC*
9. Ungdomsturneringar
- samarbete med Danmark – mejl Sean 5/10  
*Möte med DRF se 18:e okt.*  
*Öresunds super tens turnering. Minst 6 turneringar, 3 i Danmark, 3 i Sverige. 18, 19, 20 till oldboys.*
  - utvärdering 2022 och planering 2023
10. Samarbete med andra regionerna
- Har vi redan frågor/något att diskutera för/med dem?  
*nix*
11. Övriga frågor?  
*Nix*
12. Åtgärdslista  
*Klar*
13. Nästa möte?  
*14 november, kl 18:00 hos LUGI*
14. Mötet avslutas.  
*Kl. 1930*